
 

 

 

 

EVENTYRHAVEN 

 

 

Mødeindkaldelse 

Forældrebestyrelsesmøde i Eventyrhaven 

Emne: Forældrebestyrelsesmøde 

 

Formålet med mødet: 

At drøfte forskellige emner, som har til formål at udvikle Eventyrhavens kvalitet. 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato:          7. september 2021 

Tid:             kl. 19.00-21.00 

Sted:           Eventyrhaven 

Forbered:   Læs dagsorden og bilag 

Forplejning: Marina sørger for kaffe og 

kage. 

Mødeleder og ordstyrer: Maria  

Referent: Christina 

 

Afbud meddeles til Marina 

Mødedeltagere: 
 

Forældrebestyrelsesmedlemmer:  

Maria Greve, Michael Stange Jensen, Sheila 

Sørensen, Louise Dosdal, Lea Hjort Mortensen, 

Christina Kjær Hansen,  

 

Suppleant:  

Trine Skovlund 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

 

Sekretær og Leder:  

Marina Due 

 

Afbud fra : Brith Lindqvist (orlov) Katrine Rørvig, 

Lea Jensen 

 

Dagsorden 

 

 

 

1. Foto. 

Opfølgning fra sidst 

 

 

 

 

 

 

Formål med punktet: 

 

 

 

Vi følger op på punktet fra sidste 

møde. 

 

Referat: 

Lea har taget kontakt til Solrød foto – 

De kan GODT tage gruppefoto og 

individuelle billeder i butikken. 

Gruppefoto ønskes fra Solrød foto i 

september og oktober. 

Ansvarlig 

for 

punktet 
 

Maria 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varighed 

 

 

 

Kl.19.00-

19.05 
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2. Fødselsdagsguide 

- orienteringspunkt 

 

 

 

 

 

 

3. Gaderobekultur i 

Eventyrhaven 

- orienteringspunkt 

 

 

 

 

 

4. Kommunikationsguide. 

- Facebook 

- Aula 

- sms til stuerne 

- Stuernes telefon 

- Ansigt til ansigt 

- Legeaftaler 

 

- procespunkt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lea forespørg om det kan blive 

oktober og koordinerer med Louise. 

 

Formålet med punktet er at få skabt 

en fælles holdning til 

fødselsdagsafholdelse i Eventyrhaven 

Referat: 

Efter personalemødet i oktober bliver 

vi opdateret om dette – da der ønskes 

at lave en sammenlignelig 

fødselsdagskultur 

 

Formålet med punktet er. ligesom 

ovenstående punkt at skabe en fælles 

kultur omkring orden i børnenes 

gaderober 

Referat: 

Dette bliver vi orienteret om ved 

næste bestyrelsesmøde 

 

 

 

Formålet med punktet er at 

bestyrelsen skal drøfte hvad og hvor 

kommunikation mellem Eventyrhaven 

og forældrene skal foregå. 

Herefter vil vi lave et fælles skriv ud til 

alle forældre 

 

Referat: 

Vi har mange måder at kommunikere 

på 

 

Hvordan ønsker vi som forældre at 

kommunikere på med institutionen? 

 

Vi kan godt bruge Aula til at skrive 

dagsbeskeder til pædagogerne på 

skærmen når vi kommer ind – Marina 

bekræfter dette. 

 

Brainstorm om hvad vi bruger det 

forskellige medier til. 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kl. 19.05-

19.10 

 

 

 

 

 

 

19.10-

19.15 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kl. 19.15-

19.45 
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Idéer og oplæg deles i gruppen og 

kan tages med videre til personalet. 

 

Facebook: Billeder - sociale 

arrangementer – Hygge – 

kunstudstillinger – Forældre imellem 

 

Aula – Bruges til de mere ”alvorlig” 

beskeder – Formelle beskeder – Klare 

beskeder – Alt vigtigt 

 

Hjemmeside – Kender ikke så meget 

til det fra forældrenes side – 

Kontaktinfo – Hvem er Eventyrhaven? 

Åbningstider? Kolde facts. 

 

SMS – Bruges til ikke vigtige beskeder  

 

Telefon – Hastebeskeder – Akut 

 

Face to face – Følsomme emner – 

udfordringer – Overlevering mellem 

voksne og børn 

 

Andet – sovetider registreres IKKE i 

Aula, da det måske bliver glemt at 

registrere det i Aula. Det bliver dog 

bemærket. 

 

Marina lægger et link ud til 

hjemmesiden, så alle forældre bliver 

informeret om denne. 

 

Marina undersøger hvorvidt det er 

muligt at tjekke ind og ud via app’en. 

 

Vi er som forældre enige om 

ovenstående punkter og det bliver 

vores kommunikationsguide til 

forældrene. Guiden kan blive klar til 

vores november bestyrelsesmøde, da 

dette skal drøftes i personalegruppen 

også. 
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5. Udvikling af 

Eventyrhavens legeplads. 

- orientering og lille 

brainstorm-proces 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Formålet med punktet er at give 

bestyrelsen en orientering om 

hvordan legepladsudvalget har 

planlagt og tænkt en udviklingsproces 

for vores legeplads de kommende år, 

som er tor imod vores Reggio Emilia- 

inspiration. 

Vi ønsker også at høre brainstorm fra 

forældrebestyrelsen 

 

Referat: 

Marina gennemgår de tanker der er 

lagt for legepladsen. 

 

Der er indkøbt nye ting for de midler 

som blev overført fra sidste år. 

 

Fra forældrebestyrelsen ønsker vi: 

 

Sandkasse ved ”den store” legeplads 

Legehuse 

Adgang til trampolinerne 

Pallemøbler 

”Forældredag” hvor vi som forældre 

kan bidrage – Marina informerer om 

at forældrebyggede elementer skal 

godkendes af legepladssagkyndig 

Science-kit 

Klatreredskaber til mindre børn 

”Hyggekroge” – Afgrænsede områder 

”snurre rundt stang” 

Balanceredskaber 

Vandbane 

Noget i farver – Kreativt – både på 

legeplads og indendørs. 

 

Kan vi bruge legepladsen anderledes? 

 

Legepladsopdatering fra institutionen 

til forældre næste gang der er møde 

ønskes fra forældrebestyrelsen. 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.45-

20.05 
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6. Eventyrhavens 1 

årsfødselsdag d. 28. 

september 2021 

- orienteringspunkt 

 

 

 

 

 

7. Børnetopmøde i Solrød 

Kommune 

 

 

 

 

8. Høring Budget 2022 

- orientering om 

høringsproces 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Eventuelt. 

Her er der mulighed for at 

komme med ønsker til 

fremtidige punkter. 

 

 

 

 

 

 

Formålet med punktet er at orientere 

bestyrelsen om hvilke tanker der er 

om Eventyrhavens første fødselsdag. 

Referat: 

JUHUUUU – Tillykke – Marina 

undersøger hvorvidt det er muligt at 

holde fødselsdag som hvis det var en 

indvielse. 

 

 

 

Formålet er at give en reminder om 

børnetopmødet 

Referat: 

Blot en reminder til os forældre. 

 

 

 

Formålet med punktet er at give en 

orientering om høringsprocessen og 

aftale hvem i bestyrelsen der skriver et 

høringssvar på bestyrelsens vegne 

 

Marina orienterer os om processen, 

men budget 2022 bliver først frigivet 

den senere 

 

Maria og Christina læser budget og 

skriver evt. høringssvar. 

 

 

 

 

Bliver legepladsen åbnet i 

weekenderne? – Marina undersøger 

 

Ændret åbningstid til 6.45 – 

forespørgsel – Dette bliver ikke 

umiddelbart ikke ændret. 

 

Kan det blive uddybet, hvad rollerne 

er blandt institutionens voksne, både 

ledere og pædagoger. Opdatering af 

hjemmesiden. 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria 

/Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.05-

20.10 

 

 

 

 

 

 

 

20.10-

20.15 

 

 

 

 

 

20.15-

20.30 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.30-

20.40 
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10. Godkendelse af 

referatet. 

 

 

 

11. Næste møde 

 

Vi bruger de sidste 10 

minutter på at hjælpe 

hinanden med at rydde op 

efter mødet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Solcreme periode – Står på 

hjemmesiden – disse regler skal 

håndhæves af pædagogerne. 

 

P-pladser afventer stadig på 

projektlederen. Louise tager kontakt til 

kommunen. 

 

Børneførstehjælp – børn der hjælper 

børn – Forslag fra forældrebestyrelsen. 

 

Børnehave tilsynet har været forbi og 

har leveret en god rapport. Den bliver 

tilgængelig på hjemmesiden. 

 

Direktøren kom i praktik i dag den 7. 

september for at se, hvordan det gik. 

Dagen er gået godt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

D. 23. november 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referenten 

læser 

referatet op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.40-

20.50 
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